
Vážení
spoluobčané,

S koncem volební-
ho období je čas bi-
lancovat.

Za zásadní považu-
ji, že se podařila pře-
měna úřadu městské 
části v plnohodnotný 
úřad poskytující ob-
čanům odpovídající 

služby, a to zprovozněním Czechpointu, 
datové schránky a řady dalších aplikací 
nutných pro moderní komunikaci, včetně 
rekonstrukce webových stránek. Vypoví-
dající vyjádření odborníků z té doby je, že 
se nám podařilo změnit úřad z doby ka-
menné do doby současné.

Zefektivnili jsme práci úřadu a dali 
do pořádku do té doby neexistující archiv.

Za klíčovou považuji legalizaci prakticky 
všech staveb postavených v předlistopa-
dovém období v tak zvaných akcích „Z“, 
v období, kdy bylo všechno všech a ne-
hledělo se, na jakém pozemku se staví. 
Všechny předchozí garnitury na úřadě to 
celých 20 let neřešily.

Podobně tomu bylo při převodu po-
zemků z MNV Nedvězí na městskou část 
a s převodem lesních pozemků na MHMP.

Po téměř tříleté práci se podařil vyřešit 
velmi komplikovaný prodej pozemku za-
stavěného částí budovy bývalého družstva 
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SLOVO STAROSTY

Náves se zvoničkou

Pokračování na str. 2

Spisovna – archív

Knihovna před čtyřmi lety Knihovna v roce 2014

Otevření naučné stezky v roce 2012

VČELA při ulici Potocké. Velmi si cením, 
že se povedlo dotáhnout celou řadu dlou-
holetých sporů o pozemky, a narovnat tak 
majetkové vztahy. Započatá pasportizace 
pozemků kontinuálně probíhá, je to ale běh 
na delší trať. Celý rok trvala peripetie s lega-
lizací vlastnictví domu č.p. 23 při ulici Pánko-
vé po jeho nedotažené koupi v roce 1996.

Důležitá byla likvidace staré, nepoužíva-
né a velmi nebezpečné, nezajištěné čistír-
ny odpadních vod. Bylo velké štěstí, že se 
nikomu nic nestalo.



Z oblasti kultury je třeba zmínit, že již 
třetí rok je na úřadě městské části otevřena 
zrekonstruovaná, do té doby nefungující 
a pouze papírově vedená knihovna. I přes 
selekci tendenčních titulů dnes disponuje 
více než 1400 tituly a navíc pravidelně do-
chází k obměně cca 350 knih z tzv. výměn-
ného fondu Městské knihovny v Praze. 
Navíc se nám podařilo získat dotaci na au-
tomatizaci knihovního systému.

Pro transparentní a celoplošnou infor-
movanost občanů se ve spolupráci s šéfre-
daktorkou paní PhDr. Jindrou Svitákovou 
daří od května 2011 vydávat Nedvězský 
žurnál, který si dle ohlasů získal velkou 
popularitu občanů. Přesto, že je inzerce 
v žurnálu velmi decentní, pokrývá větší 
polovinu nákladů.

Na podzim roku 2012 se podařilo ve spo-
lupráci s nadšenci ze 4. základní organiza-
ce Českého svazu ochránců přírody „Bo-
tič-Rokytka“ a za finanční podpory firmy 
NET4GAS vybudovat v přírodní rezervaci 
Mýto naučnou stezku a vyměnit budky pro 
zpěvné ptactvo, sovy, dravce a netopýry.

Důležitým krokem bylo nastartování 
pravidelné údržby stromů a dřevin, která 
se zde nikdy nedělala. Po loňské zkuše-
nosti s povodní víme, že tato skutečnost 
má významný vliv i v této oblasti. 

Za zmínku určitě stojí i několik drob-
ností, které ale výrazně zlepšily komfort 
občanů, jako je rozšíření četnosti svozu 
tříděného odpadu, instalace kontejneru 
na odložené šatstvo a obuv a kontejneru 
na nepotřebná elektrozařízení.

Velmi potěšující je narůstající popularita 
každoročně pořádaných tradičních akcí, 
jako jsou Čarodějnice a Dětské dny.

Kritikům a škarohlídům je nutno zdůraz-
nit, že městská část absolvovala každý rok 
kontrolními orgány Magistrátu důkladná 
přezkoumání hospodaření, kdy byly zjiště-
ny pouze drobné nedostatky nemající vliv 
na hospodaření. Tuto skutečnost podtrhla 
třítýdenní kontrola, kterou z pověření Mi-
nisterstva financí provedl v loňském roce 
dozor Finančního úřadu pro hl. m. Prahu 
nad přezkoumáváními hospodaření MČ. 

Domnívám se, že Městská část Nedvězí, 
která si v minulém roce připomněla 700 
let od první písemné zmínky o obci, má 
vytvořen dobrý základ pro úspěšné vykro-
čení do další stovky. 

Závěrem bych vám, vážení spoluobča-
né, rád poděkoval za podporu a spolu-
práci. Věřím, že v nadcházejících volbách 
budete mít šťastnou ruku a nové zastu-
pitelstvo bude dobře fungovat, má na co 
navázat.

Vlastimil Vilímec,
starosta

Zavedli jsme udělování čestného občanství, 
které jsme v loňském roce udělili panu Ivo Viktorovi 
u příležitosti jeho životního jubilea Každoročně se bavíme na čarodějnicích

Svátek dětí slavíme všichni rádi

Podařilo se nám zvládnout povodně Péče o zeleň pokračuje

Dokončení ze str. 1
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ZPRÁVY Z RADNICE

Na svém zasedání zastupitelstvo 
mj. schválilo:

❱ Závěrečný účet MČ za rok 2013 s výhra-
dou – kontrolou hospodaření z MHMP 
byly zjištěny méně závažné chyby a ne-
dostatky, které nemají negativní dopad 
na hospodaření MČ. Soubor opatře-
ní k nápravě nedostatků byl zaslán 
na MHMP 26. 6. 2014. 

❱ Redukci počtu členů zastupitelstva MČ 
Praha Nedvězí ze 7 členů na 5 (2014-18). 

❱ Dohodu o ukončení nájemní smlouvy 
a vypořádání vzájemných nároků s fir-
mou Neohermes k 30. 6. 2014. 

❱ Záměr na pronájem části skladové haly 
č. 2 o výměře 40 m2 na parc. č. 163/29 
u čp. 89 při ul. Potocké. 

❱ Záměr na pronájem 15 m2 kancelářských 
prostor v budově čp. 89 při ul. Potocké. 

❱ Dodatek č. 2 ke smlouvě s p. Bílkem 
na období 6. – 9. 2014 ve stávajícím roz-
sahu, od 1. 10. 2014 bude smlouva nová. 

❱ Odložení plateb za soudní výlohy ve spo-
rech s ing. L. Rathouským. Náklady řízení 
zaplatí za MČ MHMP. 

❱ Odměnu 1 500 Kč paní J. Žáčkové za or-
ganizaci Dětského dne. 

❱ Částku ve výši 99 224 Kč za opravu ha-
varijního stavu střechy budovy čp. 78 (vi-
nárna) při ulici Hájové. 

❱ Inventuru za r. 2013. 
❱ Personální změnu v redakční radě Ned-

vězského žurnálu, odstoupivšího Ing. V. 
Vodičku nahradí V. Pokorný. 

❱ Jediného zájemce, firmu Neohermes, 
o záměr na pronájem části skladové haly 
č. 2 o výměře 40 m2 na parc. č. 163/29 
u čp. 89 při ul. Potocké a nájemní smlou-
vu na tento pronájem. 

1. září 2014 starosta MČ Praha Nedvězí s vedením školky a ma-
jitelkou budovy, v níž školka sídlí, slavnostně přestřihli pásku, za níž 
se otevřely dveře nové soukromé mateřské školy Bambinárium. Tato 
školka využívá v přístupu k dětem a ve vzdělávání prvky alternativního 
vzdělávání Marie Montessori. Děti jsou vedeny k samostatnosti nejen 

❱ Jediného zájemce o záměr na pronájem 
15 m2 kancelářských prostor v budově 
čp. 89 při ul. Potocké – firma K.I.S. vo-
doměry s.r.o. a nájemní smlouvu s touto 
firmou. 

Zastupitelstvo vzalo zvláště 
na vědomí:

❱ Zprávu o konečné likvidaci Mejta s.r.o. 
❱ Informaci o probíhajícím soudu 

s ing. Rathouským o náhradu škody 
550 000 Kč za zbourané čp. 64. 

❱ Bilanci akce „Čarodějnice“ – schváleno 
čerpat 3 000 Kč, čerpáno 3 162 Kč. 

❱ Bilanci akce „Dětský den“ – schváleno 
čerpat 30 000 Kč, čerpáno 27 757 Kč. 

❱ Poděkování sponzorům a organizáto-
rům Dětského dne. 

❱ Informaci starosty o jednání s pí. Bendlo-
vou a jejím právním zástupcem ve věci 
majetkového vyrovnání (k dispozici ce-
nový náhled). 

❱ Informaci starosty o zadání elektronické-
ho zabezpečení budovy čp. 78 (vinárna) 
při ulici Hájové. 

❱ Výzvu OV MČ P22 k účasti na závěrečné 
kontrolní prohlídce stavby RD na pozem-
cích parc. č. 89 a 90, při ulici Hájové – 
stavebník pan Václav Rathouský. 

❱ Výzvu OV MČ P22 stavebního dozoru 
– nepovolená stavba haly pro sklado-
vání krmiv na parc. č. 171/1 stavební-
ka paní Miloslavy Rathouské, náhrad-
ní termín odstranění stavby do 15. 6. 
2014. 

❱ Výzvu OV MČ P22 k odstranění nedo-
statků – stavba oplocení paní Scarlett. 

❱ Oznámení OV MČ P22 o zahájení ÚŘ 
stavba oplocení – paní Scarlett. 

❱ Oznámení OV MČ P22 o zahájení řízení 
o prodloužení platnosti povolení stavby 
vodního díla „ Dostavba VDJ Uhříněves, 
ulice V Kuťatech, P 22“. 

❱ Sdělení OV MČ P22 k ohlášení udržo-
vacích prací na poškozeném násypu 
a a opěrné zdi na svahu Rokytky po po-
vodni 2013. 

❱ Informaci o zamýšlené plynofikaci čp. 89. 
❱ Oznámení pana Holovského o přístavbě 

zádveří hl. vchodu domu čp. 46. 
❱ Informaci o ukončení oprav kanalizač-

ních šachet. 
❱ Informaci radního pro zdravotnictví 

MHMP o možnosti čerpat jednorázovou 
účelovou dotaci na řešení problému bez-
domovectví. 

❱ Informaci pana J. Beránka o stavebních 
úpravách v bytové jednotce v domě čp. 
98, při ulici Výtoňské. 

❱ Poděkování starosty p. Vackovi za vy-
budování schodů z ulice Výtoňské pro 
občany bydlící v ulici Hájové na vlastní 
náklady. 

Interpelace zastupitelů:
❱ V. Pokorný žádá informaci k faktuře 

za elektřinu odebranou MČ v Potocké ul. 
❱ J. Hübner žádá napsat dopis na OŽP Ří-

čany ve věci manipulačního řádu na vod-
ní nádrž Interiér. 

❱ J. Hübner žádá řešit problém v Málkov-
ské při přívalových deštích. 

❱ K. Pokorná oznámila existenci facebooko-
vé adresy Nedvězí (www.facebook.com). 
 
S kompletním textem usnesení se 
můžete seznámit na úřední desce 
nebo na webových stránkách měst-
ské části.

Z usNeseNí Ze ZasedáNí ZastupItelstva 
MČ NedvěZí Ze dNe 24. 6. 2014

n poZváNka
Veřejné zasedání zastupitelstva se usku-
teční 23. 9. 2014 od 18.30 hodin v bu-
dově úřadu MČ Praha Nedvězí. 

BaMBINárIuM – 
Nová školka v NedvěZí

v praktickém životě, ale také v přemýšlení a konání. Ve školce jsou dvě 
až tři učitelky na 24 dětí, v oddělení mladších dětí je jedna učitelka 
maximálně na 10 dětí. Školka také respektuje, že některé děti ne-
chtějí po obědě spát a nabídne jim jinou aktivitu v oddělené místnosti. 
K dispozici je každé dopoledne kromě pátku anglický rodilý mluvčí. 
Postupně se v Nedvězí vytvoří podle zájmu kroužky a další zájmové 
činnosti. Děti je možné ráno do školky svážet bambibusem. n
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Vážení spoluobčané,

dovolte mi malé ohlednutí za čtyřmi roky 
mého působení v zastupitelstvu naší MČ 
Praha-Nedvězí.

Po volbách v roce 2010 jsem byl rád, že 
budeme mít nového starostu, který chce 
změnit staré „pořádky“ v naší obci. Měl 
i mou podporu.

Pro pana Vilímce i pro mne byla nová 
pozice něco nového s čím se potřebuje-
me určitý čas seznámit. Po panu Bene-
šovi zbylo hodně věcí co potřebovali dát 
do pořádku a tak, když se prvním rokem 
utratilo více jak 3 miliony korun, bral jsem 
to jako daň za to, že se roky do ničeho 
neinvestovalo. Po zorientování v problé-
mech obce jsem i já začal podávat různé 
návrhy v čem se dají finance ušetřit, co 
se může v obci udělat nebo zlepšit. Bo-
hužel většina mých návrhů byla smetena 
ze stolu tím, že se o nich vůbec nehlaso-
valo nebo byla většinou v zastupitelstvu 
zamítnuta. Budiž, každý má právo hlaso-
vat podle svého. Zklamán jsem byl , když 
se ukázalo, že nový starosta neumí být 

„šéf“. Jak jinak si vysvětlit, že není vidět 
kus pořádné práce jeho podřízených pra-
covníků a dochází u nich plýtvání peněz. 
Práce s lidmi, dávat jim úkoly a kontrolo-
vat jejich činnost není jednoduchý úkol, 
ale i to funkce starosty obnáší. Největšího 
zklamání a ztrátu mé důvěry způsobilo, 
když začal rozhodovat o věcech sám bez 
souhlasu zastupitelstva. Nechal hlasovat 
o projektech, které již byly rozhodnuty, 
proplaceny. Nepodával informace zastu-
pitelstvu a konzultoval je pouze s jedním 
člověkem. S člověkem, který kandidoval 
na druhém místě kandidátky, ale přesto 
nedostal ve volbách důvěru voličů.

Na začátku mého působení v zastupi-
telstvu jsem dostal jako kulturní referent 
na starost výběr nového prvku na dět-
ské hřiště. Protože cena prvku byla vy-
soká, aby se snížila jeho cena vzal jsem 
do ruky lopatu a herní prvek se osadil 
svépomocí. Jako jediný zastupitel jsem 
se každoročně spolupodílel na orga-
nizaci dětského dne. Co dalšího jsem 
v zastupitelstvu dělal a jak chci docílit 
změny rád zodpovím osobně nebo pro-

střednictvím emailu: zmenapronedvezi@
seznam.cz

Netlačím se na ničí místo, s profesí 
strojvedoucího jsem si splnil dětský sen 
a práce je zároveň mým koníčkem. Pokud 
uvidím, že se správně hospodaří, obec se 
lépe udržuje a rozvíjí nebudu do zastupi-
telstva kandidovat. Rád se budu věnovat 
pouze své rodině a tím snad „spoluobča-
né“ nebudou mít potřebu pod okny vy-
hrožovat mé rodině, kvůli mým názorům 
v zastupitelstvu.

K cyklostezce, opravě rybníku se ne-
můžu vyjádřit. O těchto záležitostech se 
za mého působení v zastupitelstvu vůbec 
nejednalo. O tom rozhodovalo předchozí 
zastupitelstvo.

Uznávám, že pan Vilímec měl těžký úkol 
dát vše do pořádku a udělal mnoho práce. 
Ale tvrdím, že utracených více jak 5 milionů 
korun z naspořených za minulé roky a čtyři 
roky jeho vedení by mělo být na vzhledu 
obce více vidět.

Děkuji za Váš čas pro přečtení mého 
ohlednutí 

Václav Pokorný

VOLBY

Prezentace politického hnutí, redakčně neupraveno.

Václav Pokorný, 37 let, 
strojvedoucí
(Slámova 44/6A, Praha 10 - Nedvězí)

Budeme usilovat o:

✔	 vyrovnaný 
obecní rozpočet 
a efektivní využívání 
rozpočtových 
prostředků 
a hospodaření 
s majetkem obce

✔	 organizaci výběrových 
řízení na obecní 
zakázky

✔	 zlepšení celkového 
vzhledu obce

✔	 lepší informovanost 
občanů o rozhodování 
zastupitelstva obce, 
podporu kultury 
a společenských 
akcí pořádaných 
naší městskou částí 
(doplnění knihovny 
aktuální literaturou, 
akce pro děti, seniory)

Tereza Scarlett, 39 let, podnikatelka
v oboru interiérový design a marketing
(Únorová 33/10, Praha 10 - Nedvězí)

Ivan Nejedlý, 49 let,
živnostník
(Pánkova 66/6, Praha 10 - Nedvězí)

Jiří Beránek, 44 let, 
podnikatel
(Výtoňská 98/6, Praha 10 - Nedvězí)

sdružeNí NeZávIslých kaNdIdátů – ZMěNa pro NedvěZí
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VOLBY

Vážení spoluobčané, dovolte mi představit politické hnutí PRO PRAHU, jehož kandidáti 
budou v MČ Praha Nedvězí v nastávajících komunálních volbách usilovat o vaši přízeň.

KDO JSME
Jsme hnutí, které vzniklo z iniciativy starostů 
a zastupitelů menších městských částí, kteří úspěšně 
spravují své volební obvody a za nimiž jsou jasně vidět 
výsledky dobré práce. Každodenně se setkávají přímo 
se svými občany, jejichž starosti, přání a náměty jim 
nejsou lhostejné ani po skončení voleb.

Hlavní myšlenka hnutí je založena na principech řízení, 
které vycházejí přímo od občanů. S touto myšlenkou 
jsme ojedinělí a postupně jsme oslovili i další, kteří 
chtějí změnit současný stav. Přidali se k nám i ti slušní 
zastupitelé větších městských částí, kterým se příčí in-
triky na jejich volebních obvodech.

Hybnou silou našeho hnutí jsou starostové pražských 
městských částí, ale jsou to i ředitelé školek, spor-
tovní trenéři, dobrovolní hasiči, ale i odborníci 
z různých oblastí od dopravy přes energetiku, kulturu 
či vodohospodářství.

Cílem nás všech je zásadní proměna řízení Magistrátu 
hl. m. Prahy tak, aby město fungovalo a prostředky 
Pražanů vynakládalo efektivně.

CO CHCEME
Chceme, aby se starostové opět stali partnery Magi-
strátu, nastavit chybějící komunikaci s Magistrátem 
a zájem řešit společně s městskými částmi lokální 
i celopražské problémy, a rozvíjet tak jednotlivé městské 
části, a samozřejmě i Prahu, na základě rozumného 
a spravedlivého rozdělování zdrojů.

Chceme větší podporu rozvoje městských částí:

 • přes 30 000,- Kč pošle stát ročně Magistrátu 
na 1 obyvatele

 • z této částky pošle Magistrát ročně 2400,- Kč 
městským částem na 1 obyvatele a zbytek si ponechá

 • z této almužny musí městská část platit provozní 
výdaje obce, údržbu zeleně, čištění a sezónní opra-
vy komunikací a další provozní aktivity.

Chceme usilovat o navýšení příspěvku z Magistrátu 
v takové výši, aby se jednotlivé městské části včetně 
Nedvězí rozvíjely pro blaho svých občanů a abychom 
i my mohli realizovat připravované projekty. Bez reali-
zace výše uvedeného by nebylo férové něco slibovat.

Chceme v Nedvězí pokračovat ve stabilizaci nemovitostí 
ve vlastnictví městské části, do kterých předchozí garnitury 
v honbě za co největšími zisky nic neinvestovaly, a maximálně 
tak snížit vlastní dotace do chodu městské části.

Chceme dokončit legalizaci staveb z tzv. akcí „Z“ 
z osmdesátých let minulého století (chybí již poslední)
a také rozpracovanou pasportizaci pozemků, což jsou 
mravenčí, dlouhodobé a „neviditelné“ práce. 

Vážení spoluobčané, pokud Vás hnutí Pro Prahu 
a jeho kandidáti v městské části Praha Nedvězí osloví, 
nekroužkujte prosím jednotlivé kandidáty a volte kan-
didátku jako celek.

Děkujeme!

Vlastimil Vilímec

Kde všude s námi můžete komunikovat: Pro Prahu, Panská 5, Praha 1 | info@proprahu.cz | www.proprahu.cz

Vlastimil Vilímec, 
64 let, starosta, 
Lednová 6/106, 
Praha Nedvězí

Ing. Martin Borovička, 
37 let, IT pracovník, 

Hájová 27/122, 
Praha Nedvězí

Mgr. Zuzana Máchová, 
51 let, učitelka, 

Výmarova č.p. 52, 
Praha Nedvězí

Richard Vacek, 52 let, 
OSVČ stavebnictví,

Hájová 25/100, 
Praha Nedvězí

Jan Hübner, 51 let, 
OSVČ stavebnictví, 

Pánkova 4/85, 
Praha Nedvězí 
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RADÍME

  Sobota 11. 10. 2014 13 – 16 hod. stanoviště Potocká za čp. 31
  Sobota 8. 11. 2014 13 – 16 hod. stanoviště Potocká za čp.31

Součástí přistavení je obsluha, která koordinuje ukládání a využitelnost odpadů.

terMíNy přIstaveNí velkooBjeMových koNtejNerů 
Na sMěsNý odpad

  Sobota 11. 10. 2014 12 – 16 hod. stanoviště Lednová
  Sobota 8. 11. 2014 12 – 16 hod. stanoviště Rokytná
  Sobota 20. 12. 2014 12 – 16 hod. stanoviště Letní / Břízova

Součástí přistavení je obsluha, která koordinuje ukládání a využitelnost odpadů.

Elisabeth George
Na stopě pravého viníka
Detektivní román ze sé-
rie případů inspektora 
Lynleyho se zabývá vraž-
dou dvou mladých lidí, 
nalezených na odlehlém 
místě anglického vřesovi-
ště. Nicolu Maidenovou 
hledají již několik dní její 
rodiče i snoubenec, když 
je náhodně nalezena 
zavražděna v divokých opuštěných místech 
kraje. Spolu s ní i neznámý mladý muž. De-
tektiv Lynley a jeho kolegyně Haversová pátrají 
po příčinách jejich smrti. Čím více temných ta-
jemství odhalují, tím je jim jasnější, že oběti ani 
podezřelí nejsou těmi, kým se zdáli být.

Michal Viewegh
Mráz přichází z hradu
Kniha z roku 2012 je volným pokračováním 
Mafie v Praze, avšak dá se číst jako samostat-
né dílo. Autor ve svém díle volně mísí fikci 
s realitou. Používá fiktivní postavy, které jsou 
inspirovány skutečnými předobrazy, ale také 
se v knize objevuje mnoho skutečných postav, 
třeba Václav Klaus, Ladislav Jakl, Petr Hájek, 
Roman Janoušek, Vít Bárta, Kateřina Klasno-
vá, Jana Nagyová, Petr Nečas, Daniel Landa, 
Dominik Duka, Livie Klausová, Radek John 
a další. Román byl druhou nejpůjčovanější kni-
hou od českého autora v českých knihovnách 
v roce 2013. 

Felix Londor
snář
Abecedně řazené pojmy, 
které obsahují výklad na-
šich snů.

Vyšší cena rovná se vyšší kvalita? V případě tužkových baterií není tento 
předpoklad na místě. Spotřebitelský časopis dTest zkoumal výdrž 13 mode-
lů jednorázových alkalických článků dostupných v českých obchodech. Mezi 
alkalickými bateriemi od různých výrobců jsou značné cenové rozdíly. Za vý-
robky renomovaných značek zaplatíme i více než 30 korun za kus, zatímco 
pořizovací cena baterií privátních značek řetězců je až pětkrát nižší, necelých 
6 korun za kus. Rozdíly v cenách baterií však neodpovídají rozdílům ve výdrži.

Laboratorní měření simulovala použití baterií ve dvou typických situacích. 
První napodobovala použití baterií v hračce s elektromotorem, jako je třeba 
auto na dálkové ovládání, druhá zkouška simulovala použití baterií ve fo-
toblesku. 

Nejlépe si z testovaných výrobků vedl drahý model předního výrobce Varta High Energy, 
který ve zkoušce kontinuální spotřeby vydržel 8 hodin a 20 minut. „Pokud ale přihléd-
neme k ceně, je jasné, že za vítěze testu se utrácet nevyplatí. Baterie privátních značek 
řetězců za ním nijak dramaticky nezaostávaly. Překonaly většinu výrobků známých firem, 
přitom jsou mnohem levnější,“ upozorňuje Jan Hrouda. Například v pořadí druhý model 
Aerocell z Lidlu měl výdrž 8 hodin a 11 minut, oproti bateriím Varta je však pětkrát levnější. 

Baterie Philips Power Alkaline, které v testu skončily na posledním místě, vykázaly 
ve zkoušce kolísavé spotřeby poloviční výkon oproti modelům privátních značek řetězců. 
Stojí však téměř 4 × více. 

NOVINKY
V NAŠÍ KNIHOVNĚ



alkalIcké BaterIe – drahé se Nevyplatí 

INfORMujEME
terMíNy přIstaveNí velkooBjeMových koNtejNerů 

Na BIo odpad

Dámy, 
přidejte se k nám, 

každou středu v 17.30. 
Na dětském hřišti hrajeme volejbal 

pod vedením Lucie Miňovské.

Srdečně blahopřejeme
a přejeme hodně štěstí, 

zdraví a životního elánu.

Své narozeniny oslaví:

září: Jiřina Bydžovská 84 let

listopad: Zdenka Urbanová 82 let

prosinec: Miloslav Johan 84 let

 Václav Rathouský 88 let

 BLAHOPŘEJEME
JUBILANTŮM

dětského oblečení, hraček, 
sportovních a dětských potřeb

Přijďte prodat podzimní a zimní věci 
a nakoupit nové super kousky!
Kdy:
pátek 3. 10. 2014 od 13.00 do 20.00 hod.
sobota 4. 10. 2014 od 9.00 do 15.00 hod.
Kde:
Restaurace & Klub U Boudů, Mírová 21/66, 
Praha 10 – Kolovraty

Pro podmínky prodeje a vaše prodejní 
kódy nás kontaktujte:
e-mail: burzakolovraty@seznam.cz 
Tel.: Pavla – 603 852 648

 POZVÁNKY
podZIMNí BurZa
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INZERCE

Podzim je čas zrání a přípravy na zemi. Mezi to patří také 
zpracování ovoce, zeleniny či hub, které právě dozrávají 
a rostou. Dopřejme si je v hojné míře čerstvé a ze zbytku 
nás může vůně léta či předčasného podzimu provázet až 
do příštího jara.

28. říjen
Připomeneme si 96. výročí vzniku samostatného českosloven-

ského státu.

11. listopad 
Připomeneme si 96. výročí ukončení 1. světové války, 

která začala před 100 lety. Války, jíž se brzy po skonče-
ní začalo říkat Velká, protože svět nepoznal do té doby 
katastrofu takového rozsahu. Ve 20. letech 20. století 
se stal symbolem padlých vlčí mák. Od té doby nosí lidé 
od poloviny října do poloviny listopadu na klopách vlčí mák – symbol 
Dne válečných veteránů, jenž byl stanoven právě na 11. listopad. 
Také vy se můžete připojit k těm, kteří si váží svobody a ctí památku 
padlých. Další informace a náměty, jak můžete tento den uctít ve vaší 
obci, vaší škole, najdete na: www.vlcimak.anlet.cz

VÝROČÍ
výZNaMNá výroČí letošNího podZIMu

17. listopad
Den boje za svobodu a demokracii je státním svátkem České 

republiky a měl by být také svátkem všech studentů, neboť právě 
oni zasáhli dvakrát v tento den do historie naší země. Poprvé před 
75 lety, v období nástupu nacistického teroru v českých zemích. 
V odpověď na demonstrace u příležitosti státního svátku – vzni-
ku Československa, jejichž důsledkem byla smrt Jana Opletala, se 
v plné síle ukázala nacistická moc – následovalo uzavření vysokých 
škol a popravy studentských vůdců.

Před 25 lety šli studenti v čele manifestačního vzpomínkové-
ho průvodu, jehož cílem bylo uctít památku popravených stu-
dentů. Zásah – tentokrát komunistické – moci v Praze na Ná-
rodní třídě rozdmýchal celonárodní studentskou stávku, jejímž 
důsledkem byla sametová revoluce a obnova demokracie v naší 
zemi.

VAŘÍME

rajČatové ČatNí
500 g rajčat, 500 g želírovacího cukru, 1 stroužek česneku, chilli 

papričky dle chuti, hřebíček, lžička citronové kůry, citronová šťáva, 
sůl, drcený pepř

Rajčata spaříme a oloupeme, odstraníme semínka a nakrájíme 
na drobné kostičky. Chilli papričky nasekáme na drobno, přidá-
me želírovací cukr, sůl, pepř, citronovou kůru a hřebíček. Přive-
deme k varu a vaříme 5 minut. Dochutíme citrónem a plníme 
do sklenic. 

Připravila:
Jindra Svitáková

ostružINovo-MalINový 
džeM

1 kg ostružin, 1 kg malin, šťáva z 1 citrónu, 2 vanilkové cukry, 
1 kg želírovacího cukru

Ostružiny a maliny prolisujeme, v hrnci promícháme s želírova-
cím cukrem a vaříme pět minut. Ochutíme citronovou šťávou a va-
nilkovým cukrem a plníme do sklenic. 
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